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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 iunie 2017, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri sunt prezenţi 31, fiind absentă doamna vicepreşedinte Brătulescu 
Simona-Mihaela, dna consilier Doru Olimpia şi domnii consilieri Iliescu 
Gheorghe şi Drăguţoiu Dan, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul 
Judeţului Argeş, dna Ciobanu Alisa, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, 
director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, 
dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  
dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învătământ, 
dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director 
Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna 
Nicolau Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  dl 
Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dl Ţurcanu Sorin, şef 
Serviciu Audit Public Intern, dl Voicu Constantin, manager Spitalul de 
Recuperare Brădet, dna Iagăr Elena manager Şcoala Populară de Arte şi Meserii 
Piteşti, dna Boţoghină Cristina, manager interimar Centrul de Cultură Brătianu, 
dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl 
Dejanu Justin,  manager  al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl 
Popescu Cornel manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Enăchescu Neacşa 
Vasile, manager UAMS Şuici, dl Panţeru Dragoş, manager UAMS Deduleşti, dna 
Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie Piteşti, dl Sachelarie Octavian, 
manager  Biblioteca Judeţeană Argeş, dl Badea Marian director executiv al 
Direcţiei Generale pentru Evidenţa  Persoanelor Argeş, dna Ciocănău Niculina, 
consilier Preşedinte, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte. 
     Înainte de citirea ordinii de zi, au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine următorii consilieri judeţeni: dl Alecsei Gheorghe la punctul nr. 9, dl 
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Enache Valentin Viorel, la punctele  nr. 9 şi 13, dl Tudose Nicolae la punctul nr.9, 
dna Radu Cristina la punctele nr. 10, 11 şi 27,  dl Dumitrache Radu la punctele nr. 
16 şi 17, datorită faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu –Bună ziua. Suntem statutari, avem câţiva 
colegi întârziaţi. Ordinea de zi pe care o cunoasteţi a fost dezbătută în comisii, 
dacă sunt şi alte puncte de vedere în plen privind ordinea de zi, dacă nu sunt, v-o 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

-  I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.05.2017. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

 
Supun la vot procesul verbal - cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă 
este cineva împotrivă?   
Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

       
- II – 

 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
         Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 148.     



 3

- III - 
 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea declanșării procedurii de selecție pentru două posturi de membru în 

cadrul Consiliului de Administrație al Regiei de Administrare a Domeniului 

Public și Privat al Județului Argeș R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 

         Comisia K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?   
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 149.     
           

-   IV – 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
mandatarea reprezentanților Județului Argeș în Adunarea Generală a 

Acționarilor a S.C. A.E.P.S.U.P. Argeș S.A., în vederea formulării propunerilor 

privind numirile finale în funcția de membru în Consiliul de administrație al 

S.C. Administrare și Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice 

Argeș S.A.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
 

    Comisia K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 150.    
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-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Profilului Consiliului de Administrație și Profilului candidatului 

pentru poziția de membru în Consiliul de administrație al Regiei Autonome de 

Drumuri Argeș R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Comisia K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 151. 

 
                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

revocarea Președintelui Consiliului de administrație al Regiei Autonome 

Județene de Drumuri Argeș R.A., ca urmare a renunțării la mandat.- Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia   K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 152. 
 
                                                        -  VII – 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea Președintelui provizoriu al Consiliului de administrație al Regiei 
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Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A.   - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisiile  K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.   
Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
     

Dl consilier Postelnicescu Marius  - Aş dori pentru noul preşedinte interimar să 
nu uite că lucrează în sistem, să nu uite că, consiliul de administraţie al Regiei de 
Drumuri are de prezentat un raport, poate în iulie este gata, bilanţul pe anul 
trecut şi bugetul pe anul acesta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – L-am rugat ca pentru şedinţa ordinară din 
luna iulie, să vină să prezinte situaţia pe care astăzi trebuia să o prezinte fostul 
preşedinte. Vă mulţumesc. 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 153. 

 
 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Monografiei economico-militare a județului Argeș. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări?  Nu sunt? 
 

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 
      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 154. 
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-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea finanțărilor nerambursabile de la bugetul local al județului Argeș 

pentru activități non-profit de interes general, conform Legii nr.350/2005, pentru 
anul 2017.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

       Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
       Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abţineri ( dl consilier Alecsei 
Gheorghe, dl consilier Enache Viorel şi dl consilier Tudose Nicolae ). 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 155. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

depunerea proiectului ,,Centrul Europe Direct Argeș″ și cofinanțarea în perioada 
2018-2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K4, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere (dna consilier Radu 
Cristina). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 156. 
 

                                                        -  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

încheierea unui Protocol de colaborare între Județul Argeș prin Consiliul Județean 
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Argeș, Centrul Cultural Județean, Academia Română – Secția Arte, Arhitectură și 

Audiovizual și DACIN SARA.-  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
 Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
 Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Este un proiect ambitios de interes naţional. Vreau să vă informez în plen 
că am mai primit solicitări şi de la Primăria Capitalei, de la Consiliul Judeţean 
Constanţa, de la Consiliul Judeţean Maramureş şi de la ADR Sud Muntenia. Nu 
am putut să încheiem  aceste protocoale până la hotărârea noastră prin care să ne 
putem să ne adresăm şi domniilor lor.Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 
     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dna consilier Radu Cristina) 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 157. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

încheierea unui Protocol de colaborare între Județul Argeș, prin Consiliul 

Județean Argeș și Agenția pentru Protecția Mediului Argeș- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.     
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 158. 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl consilier Enache Viorel) 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 159. 
                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea directorului interimar al Unității de Asistență Medico-Socială Rucăr. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Aici avem o problemă, speram să o rezolvăm, dar unde-i lege nu-i 
tocmeală, au fost 3 candidaţi, s-a ţinut concursul, din nefericire nu a 
promovat nici unul dintre cei 3. Vom reface procedural concursul pentru 
ocuparea funcţie de director, şi până la ocuparea prin concurs trebuie să dăm 
delegaţie. O propunem pentru această funcţie pe doamna Brătulescu Daniela,  
contabil şef în cadrul UAMS Rucăr. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 160. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Boli 

Cronice și Geriatrie ,,Constantin Bălăceanu Stolnici″ Ștefănești.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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Ieri am avut întrevederea lunară cu preşedinţii CA-urilor şi a conducerii 
celor 9 spitale chiar la Stefăneşti şi vă invit si pe dvs când aveţi timp sau 
curiozitatea, să mergeţi să vedeţi ce ambulatoriu de specialitate s-a putut construi 
acolo, discret, fără solicitari mari de fonduri financiare, o policlinică care poate 
asigura şi întreţinerea şi recuperarea pacienţilor. Şi încă o dată felicitări doamnei 
director aici de faţă. 

Dna director Stoiculescu Anca – Mulţumesc domnule Preşedinte,  nu aş fi putut 
face nimic fără ajutorul consiliului judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Consiliul judeţean a fost şi va fi alături de 
lucrurile bune şi foarte bune care au loc.  Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 161. 

 
                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” 

Valea Iașului. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
  

     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl consilier Dumitrache 

Radu). 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 162. 
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                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de 

Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” Valea Iașului. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 

     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl consilier Dumitrache 
Radu). 

  S-a adoptat Hotărârea nr.163. 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Unității de Asistență 

Medico-Socială Șuici.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 164. 

-  XIX - 

 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2017.    - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
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Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Capul de afiş este proiectul cu aparatul de radioterapie, care necesita o 
nouă specialitate, aceea de radio-terapeut, faţă de radiolog cum ştiam noi şi cum 
este acum. Este o nouă specialitate şi trebuie să o avem prevăzută în statul de 
funcţii. Noi în judeţul Argeş avem o şansă foarte mare pentru că avem ICN-ul şi 
Universitatea din Piteşti, care produc absolvenţi şi masteranzi legat de acest 
domeniu de activitate.Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
    S-a adoptat Hotărârea nr. 165. 
 

-  XX - 

 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului Local de Acțiune pentru implementarea Strategiei Locale 
Antidrog în perioada 2017-2020. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
    S-a adoptat Hotărârea nr. 166. 
 

-  XXI- 

 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

darea în administrare D.G.A.S.P.C Argeș a unui teren aflat în domeniul public al 

Județului Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
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    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 167. 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui 

trailer și a echipamentelor de laborator pentru testare asfalt.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 168. 
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului cu titlul ,,Restaurarea Galeriei de Artă Rudolf Schweitzer - 

Cumpăna″ - consolidarea, protejarea și valorificarea patrimoniului cultural″, a 

parteneriatului cu Ministerul Culturii și Identității Naționale și a cheltuielilor 
legate de proiect.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

           Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre.  

    Avem 3 proiecte,  punctele  23, 24 şi 25 care au acelaşi obiect dar trebuie 
votate separat. Am luat decizia să le promovăm şi să facem parteneriatul cu 
ministerul de resort şi nu cu ministrul cu nume şi prenume pentru că miniştrii 
vin azi şi pleacă mâine şi apoi trebuie să dăm din nou hotărâri şi iar să ne 
adunăm poate şi în regim de urgenţă.Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

       Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
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       Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
       Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 169. 
 

-  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului cu titlul ,,Conservarea și Consolidarea Cetății Poienari 

Argeșˮ și a cheltuielilor legate de proiect.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

         Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 170. 
 

-  XXV - 
 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului cu titlul ,,Restaurarea Muzeului Județean Argeș - 

Consolidarea, Protejarea și Valorificarea Patrimoniului Culturalˮ, a parteneriatului 

cu Ministerul Culturii și Identității Naționale și a cheltuielilor legate de proiect. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 171. 
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-  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unor tarife practicate de Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș 
R.A..   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 172. 
 

-  XXVII - 
 

Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2017.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 173. 
 

-  XXVIII - 
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Diverse .  
          
Dl consilier Tudor Mihail – Aş vrea să revin cu o întrebare şi o rugăminte 
referitor la DJ679D  Bârla - Ungheni - Recea, cel pentru care am făcut 
propunerea la buget pentru reabilitare. Situaţia lui la momentul actual între Bârla 
şi Satul Nou, practic nu mai există drum, între Colţu şi Ungheni unde zona este 
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asfaltată, deja sunt probleme cu asfaltul şi podul este cu probleme, cei de la 
Colţu nu mai au cum sa mai iasă, sunt izolaţi.  Spre Recea drumul este pietruit 
dar cu multe gropi. Vreau să ştiu când va intra în reabilitare. 

Dna director Alina Nicolau – Aş dori să vă informez că de la Regie un 
autogreder a plecat ieri acolo şi a început deja să lucreze de la Recea spre 
Ungheni, înţeleg de la colegii de la Investiţii că este prins şi pentru studiul de 
fezabilitate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Ivaşcu Sorin, pe OG28, pe 
PNDL, care sunt prinse? 

Dl director Ivaşcu Sorin - Sunt prinse în bugetul local, se face studiu de 
fezabilitate, proiectarea ar fi anul acesta, iar execuţia efectiv la anul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Ivaşcu, sper că nu la anu şi la 
multi ani, da? Din ce a întrebat domnul consilier ce avem pe reabilitare anul 
acesta şi pe proiecte. 

Dl director Ivascu Sorin – Partea de proiectare anul acesta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dna Nicolau? 

Dna director Alina Nicolau – Eu am autogrederul acolo.  

Dl consilier Tudor  Mihail – Să înţeleg că SF-ul şi partea de proiectare o faceţi 
dumneavoastră anul acesta, trebuie hotărâre de consiliu judeţean să le aprobăm.  

Dna director Alina Nicolau – Este prins pe lista de investiţii şi aprobat de către 
dumneavoastră pentru ce facem investiţii anul acesta. 

Dl consilier Postelnicescu Marius - Domnule Preşedinte, v-aş ruga acum la 
început de vacanţă să aveţi ca prioritate pentru următoarea şedinţă o inventariere 
a tuturor investiţiilor, noi sau în derulare făcute de autorităţile locale pentru ceea 
ce înseamnă şcoli, grădiniţe grupuri sanitare pentru ca să nu ajungem pe 12 
septembrie fără ca aceste unităţi să primească avizul de funcţionare sau avizul 
sanitar . Ştiu că sunt solicitări şi aşa cum aţi spus şi dumneavoastră şi am aprobat 
şi noi apă, canal şi unităţile şcolare sunt prioritare anul acesta. Aţi vorbit cu 
primarii ca să avem o situaţie? 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Astăzi la ora 9 ne-am întâlnit cu toţi 
primarii, avem o situaţie la zi din teritoriu, încrucişat, pe de-o parte, propusă de  
Inspectoratul Şcolar, pe de alta,  partea propusă de  către comunităţile locale, de 
primari, şi supravegheată de noi. Mai mult decât atât, de 2 săptămâni şi eu şi 
domnul vicepreşedinte am mers în teritoriu, ca şi colegii care au putut să se ducă, 
lucurile sunt bune şi chiar foarte bune, în sensul că am dat bani acolo unde s-au 
solicitat sume pentru grupurile sanitare, pentru şcoli, acoperişuri, tot ceea ce s-a 
solictat, s-a facut. Unul dintre punctele abordate astăzi cu primarii la ora 9 a fost 
acest aspect, să nu ne prinda 15 septembrie decât cu situaţia la zi, fără probleme. 
Alte întrebări? O după-amiaza plăcută.  

  Şedinţa s-a încheiat la ora 15.30. 
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